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Obsence Language

Obsence Language الفُحش

Caution against the Use of Obscene Language

التَّحذير من الفُحشِ

1زانَه قَطُّ إ ءش ف ياءولا كانَ الح ،شانَه قَطُّ إ ءش ف ما كانَ الفُحش :(هآل و لَيهع هال َّلص) ِ‏هال ـ رسول.

1– The Prophet (S) said, ‘No sooner does obscene language accompany something than it disgraces it,
and no sooner does modesty accompany something than it adorns it.’[Bihar al-Anwar, v. 79, p. 111, no.
6]

ـ رسول اله (صلَّ اله علَيه و آله): إنّ اله‏َ حرم الجنَّةَ عل كل فَحاشٍ بذِيء، قَليل الحياء، لا يبال ما قال ‏ولا ما2
لَه قيل.

2– The Prophet (S) said, ‘Allah has prohibited Heaven to those who use obscenity, vulgarity, lack
shame, and are not concerned about what is said or not said to them.’[al-Kafi, v. 2, p. 323, no. 3]

3هفُحشل تُهجالَسم هرُن ته‏ِ مبادِ الع ِن شَرإنّ م :(هآل و لَيهع هال َّلص) هال ـ رسول.

3– The Prophet (S) said, ‘The most evil of the servants of Allah are those whose company is abhorred
[by people] because of their obscenity.’[al-Kafi, v. 2, p. 325, p. 8]

.ـ الإمام عل (علَيه الّسلام): ما أفحش كريم قَط4ُّ
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4– Imam Ali (a.s.) said, ‘A person of dignity would never use obscene language.’[Ghurar al-Hikam, no.
9478]

5شتَفَحالم شالفاح ضبغه‏َ يإنَّ ال :(لامالّس لَيهع) الباقر ـ الإمام.

5– Imam al-Baqir (a.s.) said, ‘Allah hates the user of obscene language and the one who is shameless
with it.’[al-Kafi, v. 2, no. 324, no. 4]

ـ الإمام الباقر (علَيه الّسلام): قُولوا للناسِ أحسن ما تُحبونَ أن يقال لَم ؛ فإنَّ اله‏َ يبغض اللَّعانَ السباب الطَّعان6َ
فلحالم السائل ،شتَفَحالم شالفاح ،المؤمنين َعل.

6– Imam al-Baqir (a.s.) said, ‘Say unto people the best of what you would like them to say to you, for
Allah hates the curser, swearer, and slanderer of believers, the user of obscene language and to do it
shamelessly, and the importunate beggar.’[Bihar al-Anwar, v. 78, p. 181, no. 67]

7لامال قَبيح ئامّالل لاحس :(لامالّس لَيهع) الباقر ـ الإمام.

7– Imam al-Baqir (a.s.) said, ‘The weapon of the wicked is foul language.’[Bihar al-Anwar, v. 78, p. 185,
no. 14]

.ـ الإمام الصادق (علَيه الّسلام): الفُحش والبذاء والسلاطَةُ من النّفاق8ِ

8– Imam al-Sadiq (a.s.) said, ‘Obscene language, foulness, and impudence are all from
hypocrisy.’[Bihar al-Anwar, v. 79, p. 113, no. 14]

.ـ الإمام الصادق (علَيه الّسلام): من خاف الناس لسانَه فهو ف النار9ِ

9– Imam al-Sadiq (a.s.) said, ‘A person whose [foul] tongue people dread is in the Fire [i.e. his place is
the Fire].’ [al-Kafi, v. 2, p. 328, no. 3]
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